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The woman of Tebessa contributed to the liberating revolution from the
first moments of its outbreak, and that is through the work that she provided,
whether in the countryside or in the city, to raise awareness and share the
principles of the revolution among the people. In addition, she prepared food,
washed the clothes of the mujahideen and took care of them, Moreover, she
transmits documents and messages, And her role was not limited to only that,
but she went beyond to join the mujahideen, in order to divide the difficulties
with his brother.

and Fatima Al-ZahraaZerfawi is considered as a model of the Tebesian
woman who sacrificed her life in the service of therevolution
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/ Resume: N

La femme tébéssienne a contribué a la révolution de libération des le premier
moment de son déclenchement, par le travail qu'elle a présenté, que ce soit a la
campagne ou a la ville, pour sensibiliser et partager les principes et les valeurs
de la revolution entre le peuple, en plus de cela, elle préparait la nourriture,
lavait les vétements des moudjahidines et les soignait, ainsi que la transmission
de documents et de messages, et son réle ne se limitait pas a cela, mais il allait
au-dela pour rejoindre les moudjahidines et divise les difficultés avec son frere,
I'hnomme. Fatima Al-Zahraa Zarfawi est considérée comme un modeéle pour la
femme tébéssienne qui a sacrifié sa vie au service de la révolution

mots clés : La Révolution Algérienne - La Femme Tibessienne - Les

\ﬁ)udjahidines - Le Combattant - Al-Masbla - Docteur —Polthrotn /




